
     Bestyrelsesmøde i aktivitetsforeningen den  8/1  - 19 

Tilstede: Niels Bjørn, Lars, Karsten, Claus, Mona og Gutten  

Fraværende: 

Godkendelse af 
referat 

Referatet fra 19/11-2018 godkendes. 

Generalforsamling Karsten og Gutten er på valg. 
Annonceringen sørger Gutten for, og Niels Bjørn sørger for brød til kaffen. 

Fællesspisning Første fællesspisning efter generalforsamling bliver 26/2, hvilket til 
forandring er en tirsdag. 

Indkøb af større 
vandvarmer 

Der tages ikke endelig stilling til, hvilken model det skal være. Niels Bjørn 
undersøger nærmere omkring ”det tekniske” 

Lydisolering af 
lofter i klubhus 

Det besluttes at få lydisoleret med to rækker troldtektplader i loftet til en 
begyndelse ( hver plade er på 60x 120 cm.). 
Herefter kan det vurderes om der er behov for yderligere. 

Økonomi Lars redegør for foreningens økonomi. Han har optalt antallet af medlemmer 
til 143 personer. 

Salg af 
medlemskort 

Vi tager de samme ruter som sidste år, 
Vi informerer samtidig om tilskud til foreningen, ved brug af Jysk energi, som 
el leverandør, samt muligheden for at bidrage med pengegave til 
vedligeholdelse og forsikring af hjertestarter. 

Belysning ved 
klubhus 

Der vil blive installeret 2 nye bevægelsessensorer, så områderne ud mod 
gruset og ved indgangsdørene er oplyste ved behov. 

Evt.  Vemb er måske interesseret i at købe cirkusteltet. Karsten har kontakten til 
Vemb vedr. dette. 
Næste bestyrelsesmøde bliver 5/2-2019 kl. 16.10 i klubhuset. Ingen tager 
brød med.  

 

Ref. Mona 


